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Protokoll Norrmalms pensionärsråd  

Tidpunkt: 18 november 2013 

Lokal: Sankt Erik, Tulegatan 13 

Norrmalms stadsdelsförvaltning 

 

Ledamöter 

Kerstin Rosenqvist Hedler (SPRF) 

Barbro Gåije (PRO) 

Brigitte Straubinger (PRO) 

Arne Johannesson (SPF) 

Lena Hertzman (SPF) 

 

Ersättare 

Kerstin Sund (SPF) 

Roland Christell (SPF) 

Kurt Söderberg (PRO) 

Karina Michelson (PRO) 

Valeri Surell (RPG) 

 

Anmält frånvaro: 

Valeri Surell (RPG) 

I tjänsten närvarade 

Annette Luengo, avdelningschef 

Renée Hultgren, sekreterare 

 

 

………………………………......... 

Sekreterare 

 

Protokollet justeras 

 

Datum 2013-10-22 

 

 

…………………………………….. 

Kerstin Rosenqvist Hedler 

 



  

Sida 2 (4)  

 

 
 

 

Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Äldreomsorgsavdelningen 

 

stockholm.se 

 

§ 1 

Formalia 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 

§ 2 

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes 

 

§ 3 

Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna 

 

§ 4 

Svar på remisser 

Bostadsbolagens orimliga och omoderna krav för att 

godkänna hyresgäster – remiss från kommunstyrelsen 

Dnr 1.5.1.–492/2013 

 

Rådet informerades om ärendet som lades till handlingarna. 

 

Fråga lyftes om vilka villkor som råder vid behov av 

försörjningsstöd, t.ex. gällande avyttring av till exempel 

bostadsrätt. 

Tas med till nästa möte. 

 

Detaljplan för Kometen 3 i stadsdelen Vasastan – remiss från 

stadsbyggnadskontoret 

Dnr 1.5.3.-584/2013 

 

Rådet informerades om ärendet och ställde sig enigt med 

förvaltningens synpunkter och förslag. 

 

Anmälningsärenden 

Ekonomisk månadsuppföljning för oktober med prognos för 

2013.         

Dnr 1.2.1.–71/2013 

 

Annette Luengo redovisade den ekonomiska prognosen för 2013.  

 

 

§ 5 

Övriga frågor 

Kurt Söderberg (PRO), informerade om det svar han fått av 

beställarenheten om hur tillgängligheten via Äldre direkt 

hanteras. Han ansåg att svaret var tillfredsställande. 
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Arne Johansson och Lena Hertzman (SPF), delgav 

pensionärsrådet resultatet från 2013 års brukarundersökning för 

Vasens vård- och omsorgboende samt hur några grannkommuner 

arbetar med äldreråd/pensionärsråd. Rådet ansåg att det är viktigt 

att diskutera arbetsformer och hitta vägar för ökat inflytande och 

aktiv dialog med politiker. 

 

Kerstin Rosenqvist Hedler (SPRF), hade synpunkter på brister 

beträffande de tillfälliga återvinningscentraler som ställs ut på 

Norrmalm. Dessa kan vara svårtillgängliga för äldre personer i 

stadsdelen. Önskemål framfördes om att öka tätheten av dessa. 

 

Kerstin Rosenqvist Hedler (SPRF) informerade om ett möte 25 

oktober kring Landstingets samverkansmöte med 

pensionärsråden och programberedningen för äldre och 

multisjuka, som hon och Barbro Gåije (PRO) deltagit i.  

 

Hon rapporterade även från Geriatrikkonferensen den 13 nov, 

som är ett gemensamt arrangemang av 

pensionärsorganisationerna PRO, SK_PF, SPF och SPRF 

tillsammans med Demensförbundet och Vårdalstiftelsen. 

 

Information från förvaltningen 

Annette Luengo redogjorde för årets brukarenkät, som visar på 

positiva resultat för äldreomsorgen på Norrmalm. Annette 

Luengo lyfte fram resultatet för Vasens vård- och omsorgsboende 

som förbättrats markant. Resultaten från brukarundersökningen 

finns på jämförservice www.stockholm.se. 

 

Annette Luengo informerade om att hygienutrymmena på Vasen 

inte uppfyller kraven i Arbetsmiljöverkets föreskrifter. 

Förvaltningen har i sitt yttrande begärt att AMV flyttar fram 

tidpunkten för ett eventuellt förbud i två år för att ge rimlig tid att 

genomföra åtgärder. 

 

På Sabbatsbergsbyns vård- och omsorgsboende sker för 

närvarande nyinstallation av toaletter efter föreläggande från 

Arbetsmiljöverket. 

 

Återflytten till Riddargården efter renoveringen av 

hygienutrymmena är påbörjad. 

 

Nästa möte 

Nästa möte är den 9 december 2013. 
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Mötets avslutande 

Rådets ordförande avslutar mötet.                  

 

10.45 – 12.00 Ledamöternas egna råd – 10.45–12.00 

Enhetschefen för Hemtjänst Norrmalm, Anki Näsman Olsson, 

besökte rådet. Hon informerade om hemtjänstens arbete och 

svarade på frågor.          

 


